
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 11. januar 2011 kl. 19.00 

 

Ordstyrer: John 

Fraværende: Pernille, Edith og Svend Åge 

 

1. 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 7. december 2010 blev godkendt. 

 

2. 

Opfølgningslisten blev gennemgået.  

 

3. 

Bentes bunke. Vores ansvarsforsikring er forlænget med en 5-årig periode. På Pilegårdsvej har 

nogle beboere ønsket nogle træer fældet. Niels sørger for en ekstern entreprenør til at udføre 

opgaven. 

 

4. 

Orientering fra formanden. Verner har rettet adskillige henvendelser til kommunen vedr. manglende 

snerydning/glatførebekæmpelse. Indtil videre uden resultat. Søren har søgt om førtidspensionering 

ved kommunen. Det vides i skrivende stund ikke, hvornår afgørelsen træffes. Verner tager kontakt 

til Sørens sagsbehandler med henblik på at fremme afgørelsen og tager derefter en snak med Søren.  

 

5. 

Orientering fra kasserer. Peter omdelte kvartalsregnskab og gennemgik det. Der har været store 

omkostninger, så Peter henstiller til omtanke i forbindelse med indkøb i resten af indeværende 

regnskabsår. Køreplan i forbindelse med årsafslutning blev aftalt. Bente underretter revisor. 

 

6. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge fraværende. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John behandler verserende sager. 

 

8. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Der er indhentet tilbud på en ny slagleklipper til 

Hürlimann traktoren. Forhandleren tager de to gamle saltspredere i bytte. Byttepris 28.700,- + 

moms. Niels undersøger fortsat priser. Der udbetales fremover et beredskabstillæg til Jørn for at stå 

til rådighed i forbindelse med glatførebekæmpelse/snerydning i weekenderne. Jørns oparbejde 

overtid i forbindelse med snerydning afspadseres så vidt muligt inden ultimo marts. Et nærmere 

aftalt antal timer kan overføres, resten udbetales med marts lønnen. 

 

9. 

Orientering fra kommunikation intern. Verner står for næste nyhedsbrev som udkommer senest 

medio februar. Heri præciseres det, at beboerne selv skal klippe buskads på fællesarealerne. 

 

10. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Edith fraværende. 

 

11. 

Orientering fra legepladsudvalg. Pernille fraværende. 

 

12. Eventuelt. Jørn har foreslået, at der lægges et betongulv i den bås på lagerpladsen, hvor vi 

opbevarer salt. Verner undersøger pris. Peter fortalte, at kommunen kommer og klipper den tætte 

bevoksning udfor de ejendomme på Kunnerupvej, der støder ud til Kolt Østervej.  

Referent: Bente Jensen 


